Opening Schedule for Radio-controlled Model Car Racing Circuit at Jordan Valley Park

2025 年 9 月份 / September 2025

星期一 (MON)	星期二 (TUE)	星期三 (WED)	星期四 (THU)	星期五 (FRI)	星期六 (SAT)	星期日 (SUN)
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

場地清潔保養日期:2025年9月18日上午9時至中午12時,每月場地清潔保養日,暫停開放。

场地清洁保养日期:2025年9月18日上午9时至中午12时,每月场地清洁保养日,暂停开放。

Monthly cleansing date: Venue would be closed for monthly cleansing maintenance on 18 September 2025 (9am - 12noon).

團體預訂:

团体预订:

Block Booking by Organizations:

遙控模型賽車場開放時間可能會受節目調動 / 場地緊急維修而有所更改,恕不另行通知。

遥控模型赛车场开放时间可能会受节目调动 / 场地紧急维修而有所更改,恕不另行通知。

Opening hours of the Radio-controlled Model Car Racing Circuit may subject to change upon rescheduling of programmes / urgent maintenance.



Opening Schedule for Radio-controlled Model Car Racing Circuit at Jordan Valley Park

2025 年 9 月份 / September 2025

星期一 (MON)	星期二 (TUE)	星期三 (WED)	星期四 (THU)	星期五 (FRI)	星期六 (SAT)	星期日 (SUN)
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

場地清潔保養日期:2025年9月18日上午9時至中午12時,每月場地清潔保養日,暫停開放。

场地清洁保养日期:2025年9月18日上午9时至中午12时,每月场地清洁保养日,暂停开放。

Monthly cleansing date: Venue would be closed for monthly cleansing maintenance on 18 September 2025 (9am - 12noon).

團體預訂:

团体预订:

Block Booking by Organizations:

遙控模型賽車場開放時間可能會受節目調動 / 場地緊急維修而有所更改,恕不另行通知。

遥控模型赛车场开放时间可能会受节目调动 / 场地紧急维修而有所更改,恕不另行通知。

Opening hours of the Radio-controlled Model Car Racing Circuit may subject to change upon rescheduling of programmes / urgent maintenance.



Opening Schedule for Radio-controlled Model Car Racing Circuit at Jordan Valley Park

2025 年 9 月份 / September 2025

星期一 (MON)	星期二 (TUE)	星期三 (WED)	星期四 (THU)	星期五 (FRI)	星期六 (SAT)	星期日 (SUN)
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

場地清潔保養日期:2025年9月18日上午9時至中午12時,每月場地清潔保養日,暫停開放。

场地清洁保养日期:2025年9月18日上午9时至中午12时,每月场地清洁保养日,暂停开放。

Monthly cleansing date: Venue would be closed for monthly cleansing maintenance on 18 September 2025 (9am - 12noon).

團體預訂:

团体预订:

Block Booking by Organizations:

遙控模型賽車場開放時間可能會受節目調動 / 場地緊急維修而有所更改,恕不另行通知。

遥控模型赛车场开放时间可能会受节目调动 / 场地紧急维修而有所更改,恕不另行通知。

Opening hours of the Radio-controlled Model Car Racing Circuit may subject to change upon rescheduling of programmes / urgent maintenance.



Opening Schedule for Radio-controlled Model Car Racing Circuit at Jordan Valley Park

2025 年 9 月份 / September 2025

星期一 (MON)	星期二 (TUE)	星期三 (WED)	星期四 (THU)	星期五 (FRI)	星期六 (SAT)	星期日 (SUN)
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

場地清潔保養日期:2025年9月18日上午9時至中午12時,每月場地清潔保養日,暫停開放。

场地清洁保养日期:2025年9月18日上午9时至中午12时,每月场地清洁保养日,暂停开放。

Monthly cleansing date: Venue would be closed for monthly cleansing maintenance on 18 September 2025 (9am - 12noon).

團體預訂:

团体预订:

Block Booking by Organizations:

遙控模型賽車場開放時間可能會受節目調動 / 場地緊急維修而有所更改,恕不另行通知。

遥控模型赛车场开放时间可能会受节目调动 / 场地紧急维修而有所更改,恕不另行通知。

Opening hours of the Radio-controlled Model Car Racing Circuit may subject to change upon rescheduling of programmes / urgent maintenance.



Opening Schedule for Radio-controlled Model Car Racing Circuit at Jordan Valley Park

2025 年 9 月份 / September 2025

星期一 (MON)	星期二 (TUE)	星期三 (WED)	星期四 (THU)	星期五 (FRI)	星期六 (SAT)	星期日 (SUN)
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

場地清潔保養日期:2025年9月18日上午9時至中午12時,每月場地清潔保養日,暫停開放。

场地清洁保养日期:2025年9月18日上午9时至中午12时,每月场地清洁保养日,暂停开放。

Monthly cleansing date: Venue would be closed for monthly cleansing maintenance on 18 September 2025 (9am - 12noon).

團體預訂:

团体预订:

Block Booking by Organizations:

遙控模型賽車場開放時間可能會受節目調動 / 場地緊急維修而有所更改,恕不另行通知。

遥控模型赛车场开放时间可能会受节目调动 / 场地紧急维修而有所更改,恕不另行通知。

Opening hours of the Radio-controlled Model Car Racing Circuit may subject to change upon rescheduling of programmes / urgent maintenance.

